
Zápisnica 

Chovateľskej komisie konanej dňa  25. marca 2023, Chorvátsky Grob 

Prítomní: Staviarska Viera, Ellerová Martina, Blažo Radek, Heldová Soňa, Paluščaková Katarína, 

Barbora Palušeková 

 

Ospravedlnený: Mikolková Zuzana 

 

Program 

1/ Otvorenie 

2/ Voľba zapisovateľa zápisnice 

3/ Návrhy 

4/ Diskusia 

5/ Záver 

 

1/   Zasadnutie komisie otvorila p. Viera Staviarska, ktorá privítala členov komisie. 

 

2/ K vykonaniu zápisu zo stretnutia bola navrhnutá p. Heldová S.  

Jednohlasne odsúhlasené 

 

3/ Pani Staviarska oboznámila prítomných členov komisie so závermi vedenia SKJ ohľadne zdravia, 

chovu psov na Slovensku. Odprezentovala návrhy na činnosť chovateľskej komisie rozdelené na 

dlhodobé a krátkodobé ciele. 

Členovia komisie sa vyjadrovali k jednotlivým bodom.  

Návrh obsahoval edukačné aktivity, aktivity spojené s ochranou zdravia čistokrvných plemien psov 

a kooperáciu s klubmi, veterinármi. Dôraz na zdravotné riziká, zosúladenie a kaskáda dokumentov 

a odporúčaní FCI 

Komunikácia na verejnosť bude prebiehať prostredníctvom FB portálu Pes pre život. 

 

Úlohy/ Zodpovednosť 

• Pripraviť podklady k welfare opatreniam na výstavách – Blažo 

• Spracovanie návrhu welfare nariadení a vypracovanie formulára na hlásenie zdravotných 

problémov u psov - Staviarska 

• Pripraviť otázky na online  test chovateľských vedomostí na základe informácií, ktoré sú 

uvedené momentálne na webstránke Pes pre život – Ellerová 



• Logo komisie – Paluščaková 

• Príprava backgrundu a funkčnosti mailingu -  Novinky v kynológii – Palušeková 

• Právne a technické spracovanie mailingu Novinky v kynológii - Staviarska 

• Revizia web stránky PPZ -  Palušeková, Palučšaková 

• Návrhy na quotacie pre FB PPZ – Heldová 

• Návrh tém pre Chovateľský monitor – Mikolková 

• Spracovanie otázok pre prieskum Chovateľský monitor a jeho štatistické a analytické 

spracovanie – Staviarska 

• Technické sprocesovanie monitora – Paluščaková 

• Preklad a grafické spracovanie podkladov FCI – Prečo si vybrať chovateľa s registrovanou CHS 

-  Palušeková 

• Navrhnúť témy na budúce školenie rozhodcov a PCH - Staviarska 

Diskusia: V diskusii bolo navrhnuté aby sa stretnutia komisie uskutočňovali online a osobne stretnutie 

minimálne raz za rok. 

 

 

 

 


